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    Poznań, 14 stycznia 2019 

 
 

INTERPELACJA  

 

 
Dotyczy: Odpowiedzi na interpelację ws. nowych przystanków autobusowych "na żądanie". 

 

Szanowny Panie Prezydencie. 

 

W dniu 14 stycznia 2019 roku otrzymałem odpowiedź na interpelację ws. nowych przystanków  

„na żądanie”. Z treści odpowiedzi Pana Prezydenta wynika, że ZTM nie konsultuje z radami osiedli 

zmian statusów przystanków (stały / na żądanie) oraz zmian w rozkładzie jazdy. Brak konsultacji  

z radami osiedli stanowi łamanie obowiązującego prawa miejscowego. W statutach rad osiedli 

(uchwałach podjętych przez Radę Miasta Poznania) w § 9 ust. 1 pkt 7 lit. c jasno zapisano, że „Osiedle 

realizuje zadania w szczególności poprzez opiniowanie projektów przebiegu linii komunikacyjnych, 

lokalizacji przystanków i rozkładów jazdy komunikacji zbiorowej na obszarze Osiedla”. 

 

Proszę o przypomnienie pracownikom Zarządu Transportu Miejskiego o konieczności dokonywania 

stosownych ustaleń z radami osiedli w powyższych kwestiach. 

 

 

 

       Z poważaniem, 

 

     (-)  Łukasz Kapustka 

 

              Radny Miasta Poznania 


